



Saudi Gazette  @Saudi_Gazette · 15m ...

#BREAKING: #SaudiArabia allows direct entry of travelers from Indonesia, Pakistan, Brazil, Vietnam, Egypt and India starting from next Wednesday December 1, 2021



GIF

WWW.SAUDIGAZETTE.COM.SA





تعميم GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including General Aviation.

إلى: جميع الناقلات العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران العام.

Subject: Lifting the suspension of direct entry to the Kingdom of Saudi Arabia from countries which entry has been suspended.

الموضوع: رفع تعليق القُدوم المباشر إلى المملكة العربية السعودية عن بعض الدول المعلق القُدوم منها.

Reference:

1. Article 23 of the Civil Aviation Law.
2. GACA Circular No. (4/43917) dated 02-02-2021.
3. GACA Circular No. (4/79039) dated 03-07-2021.
5. GACA Circular No. (5/22183) dated 11-11-2021.

المرجع:

1. المادة (23) من نظام الطيران المدني.
2. تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (43917/4) وتاريخ 1442/06/20 هـ.
3. تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (79039/4) وتاريخ 1442/11/23 هـ.
4. تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (22183/5) وتاريخ 1443/04/06 هـ.

Instructions:

التعليمات:

1. Allowing direct entry to the Kingdom from the following countries: (Republic of Indonesia, Islamic Republic of Pakistan, Federal Republic of Brazil, Socialist Republic of Vietnam, Arab Republic of Egypt, Republic of India), without the need to stay (14) days outside these countries before entering the Kingdom. Institutional quarantine procedures must be applied for a period of (5) days, regardless of passengers' immunization status outside the Kingdom, with the continued application of exceptions issued regarding some groups in this regard.
2. The instructions mentioned above shall be effective as of (01:00) am hrs. on Wednesday, 01/12/2021.
3. All airlines must continue to keep the travelers aware about the importance of complying with the precautionary and preventive measures approved in the Kingdom of Saudi Arabia.
4. Failure to comply with the circulars issued by GACA is an explicit violation of Government order. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

1. السماح بالقُدوم المباشر إلى المملكة من الدول الآتية: (جمهورية إندونيسيا، جمهورية باكستان الإسلامية، جمهورية البرازيل الاتحادية، جمهورية فيتنام الاشتراكية، جمهورية مصر العربية، جمهورية الهند)، دون الحاجة إلى قضاء (14) يوماً خارج هذه الدول قبل الدخول إلى المملكة، مع تطبيق إجراءات الحجر المؤسسي لمدة (5) أيام على المسافرين بغض النظر عن حالة تحصينهم خارج المملكة، مع إستمرار تطبيق الإستثناءات الصادرة بشأن بعض الفئات في هذا الخصوص.

2. يبدأ سريان العمل بالتعليمات أعلاه، اعتباراً من الساعة (01:00) صباحاً من يوم الأربعاء الموافق 1443/04/26 هـ.

3. على جميع الناقلات الاستمرار بتوعية المسافرين بأهمية الالتزام بتطبيق جميع الإجراءات الاحترازية والتدابير الوقائية المعتمدة في المملكة العربية السعودية.

4. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economic Policies and Air Transport

